
22.V - IX sesja Rady Miejskiej, 25 marca 2015 r. 

Interpelujący radny: Anna Rożek 

Radna zapytała, czy byłaby możliwość oznaczenia pasem kontrastowym schodów i progów w 

jednostkach podległych Miastu, poprawiłoby to stan bezpieczeństwa i komfort osób słabo 

widzących. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 25 marca br)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/546.html
https://youtu.be/uvlxLK0uQfU?t=4h55m46s





